
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXII/2021 

XXXII Sesja w dniu 21 stycznia 2021  

Obrady rozpoczęto 21 stycznia 2021 o godz. 09:30, a zakończono o godz. 12:07 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydzieste drugie posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 21 stycznia 2020 roku o godz. 9:30 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska,  

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Informatyk – Przemysław Mrózek,  

- Radca prawny – Gabriela Drzazga. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok: 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu oraz 

pozostałych komisji, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie budżetu, 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu 

o możliwości sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka 

Opatowska na 2021 rok, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata  

2021 – 2039: 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  

o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021 – 2039, 

b) dyskusja i głosowanie. 

3) zmiany Uchwały Nr XXV/156/2020 Rady Gminy Łęka Opatowska w sprawie 

zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

4) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok, 

5) przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia 

specjalności i form kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej.  

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

 
Wobec braku uwag, Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

 



Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok: 

 

a) odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy,  która odczytała projekt uchwały budżetowej. 

 



b) odczytanie opinii Komisji Planowania i Budżetu oraz pozostałych komisji, 

 

Głos zabrał z-ca Przewodniczącego Komisji Planowania i Budżetu – Pan Mateusz Sroka, 

który odczytał opinię w/w komisji w sprawie projektu uchwały budżetowej, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie budżetu, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Poznaniu o projekcie budżetu, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości 

sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka Opatowska na 2021 rok, 

 

Głos zabrał Wójt Gminy Łęka Opatowska, który przedstawił opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Poznaniu o możliwości sfinansowania deficytu przez Gminę Łęka 

Opatowska na 2021 rok, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy,  która przedstawiła propozycje autopoprawek do projektu 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok, które stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który podkreślił dane  w kwestii budżetu w porównaniu z 

rokiem poprzednim: 

 

Budżet 2020r. 

- wydatki ogółem 36.272.633,14 zł   

- wydatki majątkowe 7.847.053,34 do wydatków ogółem majątkowych 21,63% 

Budżet 2021r. 

- wydatki ogółem 51.930.629,00 

- wydatki majątkowe 19.841.214,08 do wydatków ogółem majątkowych 38,21%                                                                                                                                                                                

O zamknięciu tak bogatego budżetu 2021 roku decydują:  

 

- dochody Gminy, na które składa się przedsiębiorczość, zaradność i operatywność 

mieszkańców Gminy oraz przedsiębiorców.  

- środki z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych, niespełna 4 200 000 zł.  

- Wolne środki z 2020 roku i lat poprzednich w kwocie 6 500 000  zł. zamykają budżet  dodał, 

iż (pożyczka z NFOŚi GW/ dotycząca SUW w Łęce Opatowskiej- umarzalna). 

 

Idąc dalej Wójt Gminy zawnioskował o przyjęcie projektu budżetu Gminy Łęka Opatowska 

na 2021 w przedstawionej formie z autopoprawkami.  

 



Idąc dalej Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma przygotowane jakieś 

propozycje poprawek do projektu budżetu ? 

Wobec braku innych propozycji zmian do projektu uchwały budżetowej Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie autopoprawek do projektu uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

 

f) głosowanie w sprawie projektu uchwały budżetowej. 

Wobec braku uwag, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w 

posiedzeniu – 14 głosami „za”, podjęła uchwałę nr XXXII/191/2021 w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

W tym momencie Przewodniczący Rady wraz z Wiceprzewodniczącym wręczyli Pani 

Skarbnik kwiaty z okazji przygotowania 32 budżetu gminy Łęka Opatowska od roku 1990.  

Idąc dalej Skarbnik Gminy serdecznie podziękowała za miłą niespodziankę i pamięć.  

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021 – 

2039: 

 

a) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o projekcie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021 – 2039. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, który odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

Poznaniu o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021 

– 2039, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 



b) dyskusja i głosowanie. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021-2039 /1:20:55 - 1:22:28– minuta transmisji/. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/192/2021 w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021 – 2039: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

 

3) zmiany Uchwały Nr XXV/156/2020 Rady Gminy Łęka Opatowska w sprawie zaciągnięcia 

pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która wyjaśniła iż, Państwo Radni podjęli 15 lipca 2020 r. 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Warszawie. Uchwała była już raz zmieniana 26 sierpnia 2020 r. w 

kwestii zmiany zapisu  § 1 ust. 1  który dotyczył wprowadzenia zapisu „przeznaczona na 

finansowanie planowanego deficytu”.  

W związku z tym,  iż w pierwotnej uchwale w ust. 2 był zapis, że realizacja pożyczki nastąpi 

w transzach w latach 2020-2021 w tym rok 2020 do kwoty 928 525,00 zł. natomiast 2021 rok 

do kwoty 1 221 080,00 zł. a ze względu na długotrwały proces przygotowania wszystkich 

niezbędnych pozwoleń, realizacja inwestycji została przełożona na 2021r. i nie pobrano 

transzy pożyczki tak jak pierwotnie zakładano. Dlatego jest konieczna zmiana w/w uchwały, 

gdzie w § 1 ust. 2 otrzymuje brzmienie: „ Realizacja pożyczki nastąpi w 2021 roku do kwoty 

2 149 605,00 zł.”  i zmienia się również zapis § 3, ponieważ wcześniej źródło spłaty pożyczki 

było ustalone na rok 2020-2031 więc musi nastąpić zmiana : „że ustala się źródło spłaty 

zaciągniętej pożyczki z dochodów własnych gminy, z podatków i opłat lokalnych w latach 

2021-2031.  

Pozostałe zapisy uchwały nie ulegają zmianie.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/193/2021 w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XXV/156/2020 Rady Gminy Łęka Opatowska w sprawie zaciągnięcia pożyczki  

z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (1) 

Piotr Jeziorny 

 

W tym momencie o godz. 11.05 ogłoszono 10-cio minutową przerwę.  

Po przerwie wznowiono obrady nie wróciła na salę posiedzeń Radna K. Rybak.   

4) zatwierdzenia Planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pacyna, który przedstawił plan pracy 

komisji Rewizyjnej, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/194/2021 w sprawie zatwierdzenia Planu pracy 

Komisji Rewizyjnej na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Jeziorny, Karolina Rybak 

 

5) przyjęcia na 2021 rok planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, 

ustalenia kwoty dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form 

kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznawane. 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – Aleksandra Jerczyńska, która wyjaśniła, iż Organ 

prowadzący na każdy rok budżetowy zabezpiecza środki na doskonalenie zawodowe 

nauczycieli oraz opracowuje plan dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli. 

W porozumieniu z dyrektorami placówek oświatowych na terenie Gminy Łęka Opatowska 

organ prowadzący ustala również corocznie maksymalną kwotę dofinansowania opłat dla 

nauczycieli za kształcenie pobierane przez szkoły wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli 

oraz specjalności i formy kształcenia, na które dofinansowanie jest przyznane. Wyodrębnia 

się w 2021r. środki na dofinansowanie doskonalenia zawodowego nauczycieli w wysokości 



0,8% planowanych rocznych środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe 

nauczycieli. 

Projekt uchwały został zaopiniowany przez związki zawodowe. W tym stanie rzeczy projekt 

niniejszej uchwały jest w pełni uzasadniony. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą. 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXII/195/2021 w sprawie przyjęcia na 2021 rok 

planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli, ustalenia kwoty 

dofinansowania opłat za doskonalenie oraz ustalenia specjalności i form kształcenia, 

na które dofinansowanie jest przyznawane. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, 

Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Piotr Jeziorny, Karolina Rybak 

 

7. Sprawozdanie z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Pacyna, który przedstawił sprawozdanie 

z rocznej działalności Komisji Rewizyjnej, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

8. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami oraz roczne sprawozdanie z podjętych czynności w 

sprawie gospodarowania nieruchomościami. 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację z Polskiej Spółki 

Gazownictwa sp. z o.o.  Oddział Zakład Gazowniczy w Poznaniu z siedzibą w Kępnie dot. 

kwestii możliwości gazyfikacji Gminy Łęka Opatowska oraz możliwości wypełnienia  

ankiety, która dostępna jest na stronie internetowej gminy jak i w Urzędzie Gminy. Sprawa 

dotyczy całej gminy. Określono czas do 15 lutego aby mieszkańcy Gminy Łęka Opatowska 

mogli się określić w kwestii chęci gazyfikacji. 



Następnie  Wójt Gminy przedstawił informację dot. przystąpienia do sporządzenia studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Łęka Opatowska oraz 

wynikające z tego procedury min. spotkania w każdej wsi sołeckiej, które w związku z 

sytuacją epidemiologiczną nie dojdą na tą chwilę do skutku . Ze względu na to, iż nie można 

dłużej czekać, zorganizowana zostanie szeroko zakrojona kampania informacyjna za 

pośrednictwem strony internetowej, ogłoszeń jak również sms i informacji, które będą 

udzielane w siedzibie Urzędu Gminy dot. znaczenia studium i przyjmowania od mieszkańców 

naszej gminy wniosków w celu realizacji uchwały.  

Idąc dalej Przewodniczący Rady zadał pytanie do Wójta jak i Radnego Powiatowego 

odnośnie wypowiedzi w sprawozdaniu dot. planów drogowych z powiatem oraz planów dot. 

drogi Trzebień – Biadaszki po ostatnim spotkaniu z P. Starostą.  

Następnie głos zabrał D. Gąszczak – Radny Powiatowy, który na początku pogratulował tak 

bogatego budżetu na rok 2021. Bo z tego co pamięta to jest rekordowy budżet na inwestycje -

kwota ponad 40 mln zł. jest czym dzielić i gospodarować. Najważniejsze, że ponad 30% idzie 

na inwestycje. Następnie złożył życzenia noworoczne, zdrowia,  oraz wszelkiej pomyślności 

przy realizacji planów jak i przyjętego budżetu. Co do planów z powiatem nie uczestniczył w 

spotkaniu wójtów i starostów wobec tego szczegółów spotkania nie przekaże. Jeżeli chodzi o 

drogę Trzebień-Biadaszki czyli inwestycję planowaną od kilku lat z Jego informacji do końca 

stycznia będzie wiadomo jaka to będzie kwota dofinansowania, później przetarg i liczy aby 

zakończyć odcinek Opatów- Świba żeby nie przepadł projekt, którego czas się kończy no i 

żeby wreszcie ta droga była bezpieczna szczególnie w miejscowościach Trzebień i Biadaszki 

gdzie na tą chwilę nie ma ani chodnika ani ścieżki a ruch jest jaki jest głównie z zakładów 

pracy.  Jest również zaplanowana kwota 250 tys. zł. na modernizację drogi w Stogniewie. 

Podkreślił,  że jeśli te inwestycje, uzgodnienia i wspólne ustalenia, które zostały przyjęte 

dojdą do skutku to jest szansa, że w tym roku będzie to wykonane ale to wszystko zależy od 

kilku czynników: od wykonawcy od kosztów itd. Pamiętając jaka kwota wyceny tego 

odcinka, padła półtora roku temu ponad 800 tyś. zł. oby to się nie powtórzyło bo znów będzie 

zapora. Zwrócił uwagę na stan ulicy Chróścińskiej w Siemianicach, którą  trzeba mieć na 

uwadze, żeby ten odcinek wyremontować żeby się całkiem nie rozpadł. Następnie 

dopowiedział, iż obserwując stan dróg w ostatnim czasie to drogi Wielkopolski wydawały się 

w lepszym stanie, jednak wjeżdżając ulicą Bolesławiecką do granicy województwa łódzkiego 

nasz odcinek wygląda tragicznie w porównaniu z nowo wybudowanym odcinkiem od Gminy 

Bolesławiec wraz z poszerzonymi poboczami. Podkreślił, iż trzeba również o tym odcinku 

pomyśleć i postara się aby tą inwestycję wziąć pod uwagę i ją wykonać.  

Idąc dalej, Radny Powiatowy spytał w sprawie zjazdów i lewoskrętów oraz ścieżki pieszo 

rowerowej Łęka Opatowska – Piaski czy coś wiadomo trwa to już tak długo czy kwestia 

ucichła, jest tam bardzo niebezpiecznie należy dążyć aby to jednak zrealizować.  

Następnie zadał pytanie do P. Skarbnik o kwotę 2,14 % z podatku rolnego na izby rolnicze 

jaka to jest kwota finansowa? 

Wójt Gminy podziękował w imieniu swoim jak i pracowników za życzenia noworoczne jak i 

te z przyjętym budżetem. W kwestii ścieżki pieszo – rowerowej Łęka Opatowska – Piaski w 

budżecie na ten rok jest zaplanowana taka sama kwota jak przyjęta do wcześniej 

zrealizowanej ścieżki Szalonka – Granice i wierzy mocno, że przez pryzmat realizacji 

inwestycji i budowy kanalizacji od ul. Brukowej do Piasek to przybliży w jakimś stopniu do 

poruszonego tematu i w najbliższym czasie jest zobligowany aby poprosić Pana Dyrektora 



GDDKiA w Poznaniu o możliwość spotkania. Trudniejszym zadaniem i problemem  będzie 

kwestia lewoskrętów do miejscowości Łęka Opatowska jak i do miejscowości Piaski, ale to 

nie jest problem, który jest odkładany i na pewno w najbliższym czasie będą wysłane kolejne 

pisma jak również na planowanym spotkaniu z Panem Dyrektorem będzie rozmawiał o 

możliwości zrealizowania tych dwóch lewoskrętów.  

W kwestii spotkania u Pana Starosty  plany się nie zmieniają jedyną rzeczą o którą będzie prosił 

to o wsparcie Pana Radnego Powiatowego w sytuacji związanej z początkiem i budową drogi 

w Stogniewie. Bo stoi na stanowisku wypracowanym przez Radę Gminy że jako gmina przeleją 

dotację do powiatu i chce wierzyć, że te 250 tyś. zł, które przekaże Gmina Łęka Opatowska 

pozwoli ruszyć z realizacją tej inwestycji. Natomiast co do kolejnych kwestii to zwrócił uwagę 

na dwie drogi ul. Chróścińska oraz ulica Bolesławiecka gdzie dobrze by było, żeby w 

najbliższym czasie doszło do spotkania czy w Urzędzie Gminy czy w Starostwie aby 

wystosować stosowne pisma. W pierwszej kolejności  w sprawie drogi - ulicy Chróścińskiej 

nie tylko zasypanie grysem lecz wykonania nakładki ze wszystkimi obowiązującymi 

standardami w budownictwie drogowym aby nie dopuścić do sytuacji, która miała miejsce na 

odcinku drogi, który został zrobiony około 4 lata temu od skrzyżowania w Opatowie za kaplicę 

w Trzebieniu którą nikt swego czasu 1,5 roku nie jeździł bo jako droga powiatowa nie nadawała 

się do ruchu drogowego jak i czasami ruchu pieszego. Odnośnie ulicy Bolesławieckiej obecnie 

podświetlonej lecz wyglądającej całkiem inaczej niż wyremontowana poza granicą Gminy 

Bolesławiec chciałby aby również pójść w tym kierunku czyli poszerzyć pobocza i wykonać 

nową nakładkę. Dopowiedział, iż ze swojej strony będzie czynił starania i będzie robił wszystko 

i nie ukrywa liczy na dalszą współpracę z radnym powiatowym w kontekście realizacji 

inwestycji drogowych do których wspólnie się dąży i wierzy mocno że w najbliższym czasie 

uda się je szybko zrealizować.  

Idąc dalej, głos zabrała Skarbnik Gminy, która odpowiedziała na pytanie Radnego 

Powiatowego. Wkłady na Izby Rolnicze  w wysokości 2 % wpływów z podatku rolnego 

zaplanowano na rok 2021 ok. 805 tyś. zł. wszystko uzależnione jest od tego ile wpłynie z 

podatku rolnego . Porównując rok poprzedni też wyszło niecałe 8,5 tyś. zł.  

Idąc dalej głos zabrał Wójt Gminy, który poinformował o wykonaniu mostka znajdującego się 

między Szkołą Podstawową w Łęce Opatowskiej a placem zabaw i siłowni zewnętrznej w Łęce 

Opatowskiej za kwotę ponad 7 tyś. zł. brutto. 

Następnie poinformował o odbyciu czterech zapytań dot. dalszej realizacji oświetlenia 

ulicznego w miejscowości Stogniew, Siemianice, przy szkole podstawowej, w Łęce 

Opatowskiej na ulicy Krótkiej oraz w Mariance Siemieńskiej. Co do odcinka trzech lamp w 

Trzebieniu przy drodze krajowej nr 11 od stacji CPN w stronę Opatowa tam sytuacja jest 

troszeczkę inna i związana z kwestią przyłącza. Najpierw przyłącze a później montaż lamp nie 

tak jak było w przypadku ulicy Bolesławieckiej. Zgłoszenia i zapytania dotyczą projektu 

„Zaprojektuj i wybuduj”. Wierzy, że na przestrzeni 3 – miesięcy światła w tych miejscach się 

zaświecą.  

Idąc dalej, poprosił aby radni na przyszłych posiedzeniach komisji podjęli decyzję o 

wytypowaniu kolejnych odcinków do realizacji inwestycji oświetlenia ulicznego na terenie 

Gminy aby przy przelewie środków i podpisaniu umowy były już wiadome.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy, który zgłosił potrzebę zamontowania lamp  

w Łęce Opatowskiej od skrzyżowania z ulicą Akacjową w stronę mostu i Szalonki, gdzie nie 



ma ani ścieżki ani chodnika, droga wąska i dodatkowo ciemno. Jest tam niebezpiecznie. Przy 

firmie Calitan już jest oświetlone.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad. 

11. Zakończenie obrad XXXII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.07 zamknął obrady 

XXXII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

 /-/ Michał Jerczyński 
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